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Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 
103/13, 4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji 10. redni seji, dne 21. 12.  
2023 sprejel   
 

ZAPISNIK 
9. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 30. 11. 2023, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 21 članov občinskega sveta. Opravičeno odsotni so bili: Nataša 
Hudelja, Samer Khalil in Božo Rozman, ki je prišel pri točki 6. 
 
Ostali prisotni:  
- Občinska uprava: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU, Slavica Novak Janžekovič, Tamara 
Potočar in Antonija Hiti ter Erika Popit (pri točki 6), Tanja Peteh (pri točki 10, 11), Vinko  Kunič 
(pri točki 11), Vladka Kostelec Peteh (pri točkah 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23). 
- Vabljeni poročevalci k posameznim točkam: Brigita Železnik, Skupna občinska uprava 
občine Dolenjske in Bele krajine (pri točki 7, 8), Anja Pugelj, Limnos, d.o.o. (pri točki 10). 
 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Prisotnost članov sveta je bila ugotovljena na začetku seje. 
 
Razprave na predlog dnevnega reda ni bilo.  
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Potrditev mandata članu občinskega sveta 
3. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine 
4. Zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
5. Zapisnik 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
6. Odlok o proračunu Občine Črnomelj za leto 2024 - predlog za izdajo 
7. Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 

»Medobčinska inšpekcija in redarstvo« - predlog za izdajo 
8. Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine – predlog za 

izdajo 
9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojno informacijskega 

centra Bela krajina - predlog za izdajo 
10. Soglasje k Statutu Javnega podjetja Komunala Črnomelj d.o.o. 
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11. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodelitvi nepovratnih finančnih 
sredstev za namen nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav v Občini 
Črnomelj - predlog 

12. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku za sofinanciranje 
letnega programa športa v občini Črnomelj - predlog za izdajo  

13. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj - predlog za izdajo  

14. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno- 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Milke Šobar - Nataše Črnomelj - predlog za izdajo  

15. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj - predlog za 
izdajo  

16. Odlok o spremembah o spremembah in dopolnitvah Odloka O ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj - predlog za izdajo  

17. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno- 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola komandanta Staneta Dragatuš - predlog za izdajo  

18. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi - predlog za izdajo  

19. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Vinica – predlog za izdajo  

20. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Glasbena šola Črnomelj - predlog za izdajo  

21. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj - predlog za izdajo  

22. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica 
Črnomelj - predlog za izdajo  

23. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Črnomelj 
– predlog za izdajo 

24. Kadrovske zadeve 
25. Premoženjsko pravne zadeve 
26. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
27. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
K točki 2: 
POTRDITEV MANDATA ČLANU OBČINSKEGA SVETA 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj potrjuje mandat članu Občinskega sveta Občine Črnomelj, 
Gregorju Šmalclju, roj. 25. 11. 1980, stanujoč Brdarci 4, 8343 Dragatuš. 
 
K TOČKI 3: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 8. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 29. 9. 2023 so 
realizirani in objavljeni na spletni strani občine Črnomelj. Sprejeti akti so objavljeni v Uradnem 
listu RS. Tabela, iz katere so razvidni projekti, investicije in opisani postopki ter aktivnosti le-
teh je priložena gradivu. Iz tabele je razvidno, da čakamo na razpise. Gradnja OŠ Loka, 
dograditev OŠ Dragatuš – 2. faza in obnova Gradu Črnomelj poteka v skladu s predvideno 
časovnico.  
 
K točki 4: 
ZAPISNIK 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
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Razprave ni bilo. 
 
Z 21 za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj z dne 29. 9. 2023 se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 5: 
ZAPISNIK 3. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJN 
 
Razprave ni bilo. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 6: 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2024 – PREDLOG ZA IZDAJO 
 
Na sejo je prišel Božo Rozman, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 22 članov sveta. 
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Ali je v proračunu upoštevano maksimalno zadolževanje občine? 
Predvideni so nekoliko nižji investicijski odhodki. Kaj je vzrok nižjim odhodkom pri nabavi 
opreme, kot tudi pri gradnjah? Ali se strošek opreme pri OŠ Loki vodi ločeno? Na strani 
prihodkov je predvidenih 7 mio EUR iz drugih javnofinančnih institucij in 1,9 mio EUR sredstev 
EU. Ali so že podpisane pogodbe o odobritvi teh sredstev ali gre le za oceno sredstev, ki naj 
bi jih pridobili na razpisih? Dajem pobudo, da se v predlogu odloka proračuna 2024 predvidi 
sredstva za opremo kadrovskih stanovanj za zdravnike (vsaj za opremo kuhinj).  
 
Danijela Nedič Orešič, direktorica OU: V proračunu 2024 je ocenjeno maksimalno 
zadolževanje občine. Nabava opreme se je racionalizirala glede na to, da je potrebno 
zaključiti obstoječe projekte. Strošek opreme za OŠ Loka se vodi ločeno. Večinoma so že  
podpisane pogodbe o odobritvi državnih in evropskih sredstev, nekaj pa je predvidenih. V 
predlogu proračuna 2024 bodo zagotovljena sredstva za opremo kadrovskih stanovanj za 
zdravnike. 
 
Janez Perušič: Predlagam povišanje sredstev za delovanje krajevnih skupnosti in za 
sofinanciranje športnih programov. 
 
Renata Butala: Podpiram predlog predhodnika o povišanju sredstev za delovanje krajevnih 
skupnosti. 
 
Jaka Birkelbach: Sredstva za sofinanciranje stroškov osrednjih prireditev ob državnih 
praznikih so v proračunu predvidena v višini 6.000 EUR, kar po moji oceni ni dovolj. V letu 
2024 bomo morali, zaradi prenove kulturnega doma, prireditve izvesti na drugih lokacijah, kar 
predstavlja dodatne stroške. 
 
Danijela Nedič Orešič: V podprogramu – umetniški programi ZIK Črnomelj so planirana višja 
sredstva za sofinanciranje stroškov osrednjih prireditev ob državnih praznikih in drugih 
prireditvah. 
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Leopold Perko: Za obnovo kulturnega doma Dragatuš v NRP v letu 2024 ni predvidenih 
sredstev, kaj to pomeni? Sredstva za sofinanciranje ljubiteljskih kulturnih dejavnosti so že 
vrsto let ista, predlagam povišanje.  
 
Danijela Nedič Orešič: Projekt obnove KD Dragatuš je na našem seznamu projektov. Izvedba 
obnove KD Dragatuš je predvidena po fazah in bo po izdelavi PZI odvisna od pridobitve 
sofinanciranih sredstev, zato se bo izdelava nadaljnje dokumentacije do takrat ustavila. V 
prvi polovici leta 2024 ni predvidenih razpisov, če bo potrebno, bomo sredstva zagotovili z 
rebalansom proračuna.  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Predlog za izdajo Odloka o proračunu Občine Črnomelj za leto 2024 s prilogami se 

sprejme v predloženi vsebini. 
2. Sprejme se Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2024.  
3. Sprejme se Letni načrt ravnanja z nepremičnim in premičnim premoženjem občine 

Črnomelj za leto 2024. 
 
K točki 7: 
ODLOK O PRENEHANJU VELJAVNOSTI ODLOKA O USTANOVITVI ORGANA SKUPNE 
OBČINSKE UPRAVE »MEDOBČINSKA INŠPEKCIJA IN REDARSTVO« - PREDLOG ZA IZDAJO 
 
Točki je prisostvovala Brigita Železnik, vodja organa – direktorica Skupne občinske uprave 
občin Dolenjske in Bele krajine. 
 
Gradivo je obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Marko Mravinec: V obrazložitvi gradiva je zapisano, da se predlaga prenehanje organa 
skupne občinske uprave »Medobčinska inšpekcija in redarstvo« z namenom, da se naloge 
medobčinskega inšpektorata in redarstva prenesejo na Skupno občinsko upravo občin 
Dolenjske in Bele krajine, in sicer zaradi možnosti opravljanja večjega nabora nalog. Katere 
so te naloge?  
 
Župan: Namen predlaganega odloka je na območju občin Bele krajine organiziranje in 
vzpostavitev še učinkovitejše inšpekcijske in redarske službe in morebiten prenos določenih 
nalog, ki bi finančno in vsebinsko razbremenile posamezno občino. Za Občino Črnomelj se 
bodo v prvi fazi v okviru skupne uprave izvajale naloge redarstva, inšpekcije in naloge pravne 
službe za potrebe delovanja inšpekcije in redarstva.  
 
Vesna Fabjan: V Gibanju Svoboda Bela krajina vedno podpiramo racionalizacijo in 
optimizacijo,  vendar ne na račun decentralizma. Nismo prepričani, da bo ta zares odtehtala v 
taki meri, da bo storjena bistvena korist občanom. Belo krajino dojemamo kot celoto in 
podpiramo strokovno krepitev trenutnih javnih služb in povezovanje znotraj treh občin v 
smeri znižanja stroškov in večje strokovnosti. Ko gre za prenos storitev na Novo mesto si 
upam trditi, da smo v preteklih praksah Belokranjci potegnili ta kratko. Kdo se bo npr. 
zanimal za poletni red ob reki Kolpi? Ne verjamemo, da bo 9000 EUR prihranka prineslo bolje 
za občane. Tema se nam zdi preveč pomembna, da bi predstavljala zgolj hitro politično 
odločitev, zato predlagamo, da se glasovanje prestavi na naslednjo sejo. Do takrat se izvede 
javni posvet, vključi stroko in člani sveta imamo več časa se pozanimati o praksah drugih 
slovenskih občin. Moti nas primer izstopa iz skupne službe Občine Trebnje, motijo nas 
zavajanja, ki smo jih bili deležni v preteklih tednih (OS Metlika je imel komaj prvo branje, torej 
zadeva ni bila potrjena), predvsem pa to, da moramo o tako pomembni zadevi odločati tako 
na hitro. Očitno se že daljši čas ve, da bo do tega prišlo (najprej ukinitev večjih pristojnosti 
redarstvu, nato neuspešno iskanje kadra, bil je samo en razpis, in zdaj sprejem prenehanje 
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veljavnosti odloka na silo). Enostavno je zadeve ukiniti, težje pa vzpostaviti, da nazaj 
funkcionirajo.   
 
Župan: Ne gre za politično odločitev, gre za strokovno vprašanje. Poglavitni razlogi, ki so 
občine predlagateljice predlaganega odloka vodile k razmisleku o povezovanju občin v 
skupno občinsko upravo so zlasti opravljanje določenih nalog, ki jih občine ne izvajajo ali pa 
jih izvajajo z zunanjimi izvajalci in posledično možnost državnega sofinanciranja, 
racionalizacija stroškov na obstoječih nalogah, večja strokovnost in učinkovitost opravljanja 
nalog na območju vseh občin (izmenjava mnenj, znanja, izkušenj, možnost specializacije na 
posameznih področjih, večja usklajenost postopkov med občinami, zagotavljanje 
nadomeščanj ipd.) in usklajeno in koordinirano opravljanje posameznih nalog, ki so 
skupnega pomena. 
 
Brigita Železnik, vodja organa – direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele 
krajine: Gre za upravne naloge, ki se bodo izvajale v okviru izpostave Bele krajine. Z 
namenom racionalizacije stroškov delovanja občinske uprave, večjega povezovanja stroke in 
boljše pokritosti terena in s tem dvig kakovosti določenih storitev občinskih uprav za 
prebivalce je smiselno, da se v skupno upravo poveže kar največ občin, ker tako predstavljajo 
zaokroženo geografsko celoto. Zaradi drugačnega modela financiranja, bodo s 
povezovanjem več občin in prenosom nekaterih nalog na skupno upravo, občine 
ustanoviteljice prihranile proračunska sredstva. Pri tem pa se bodo naloge skupne občinske 
uprave še naprej izvajale v skladu s programom dela na celotnem območju, ki ga pokrivajo 
vse občine ustanoviteljice. Z ustanovitvijo novega organa skupne uprave » Skupna občinska 
uprava občin Dolenjske in Bele krajine« se zaradi finančne razdelitve obveznosti med občine 
ustanoviteljice predlaganega novega organa zmanjšujejo obstoječi stroški občin v povezavi z 
delom obstoječe skupne uprave. Občine Bele krajine ne bodo imele nobenih finančnih 
obveznosti v zvezi s poslovnimi prostori in obratovalnimi stroški na drugih lokacijah. 
Finančno se optimizirajo tudi stroški zaradi skupnih upravnih in prekrškovnih aplikacij ter 
optimizirajo stroški zaradi skupnega izvajanja postopkov storitev ter administrativnih opravil. 
Prav tako se razbremeni delo glavne pisarne Občine Črnomelj, ki opravlja tudi naloge glavne 
pisarne za sedanjo, obstoječo skupno upravo. Za občino Črnomelj se bodo izvajale tri naloge, 
zato je Občina Črnomelj upravičena do 40% državnega sofinanciranja sredstev za plače in 
druge izdatke ter prispevke delodajalca zaposlenim, zvišano za 20%. Pozitivni učinki 
ustanovitve novega organa so finančni prihranki (razbremenitev proračuna), večja smotrnost 
upravljanja, medsebojnega povezovanja in usklajevanja, gospodarnosti in, boljša organizacija 
dela na posamezni nalogi, združevanje znanja in sposobnosti ter povečevanje strokovne 
moči in s tem večja sposobnost za reševanje problematike za potrebe lokalne skupnosti in 
občanov.  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V MIR so bili zaposleni inšpektor in dva redarja. Kaj je bil vzrok, da 
se po odhodu redarja ni ponovno zaposlilo redarja? 
 
Župan: Razpis za redarja je bil objavljen lansko leto, ni bilo primernega kadra. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa skupne 
občinske uprave »Medobčinska inšpekcija in redarstvo« se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o 
ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinska inšpekcija in redarstvo« spremeni 
v Predlog  Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske 
uprave »Medobčinska inšpekcija in redarstvo«. 
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S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa skupne 
občinske uprave »Medobčinska inšpekcija in redarstvo« se spremeni v Predlog  Odloka o 
prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinska 
inšpekcija in redarstvo«. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 
»Medobčinska inšpekcija in redarstvo« se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 8: 
ODLOK O USTANOVITVI SKUPNE OBČINSKE UPRAVE OBČIN DOLENJSKE IN BELE KRAJINE 
– PREDLOG ZA IZDAJO 
 
Točki je prisostvovala Brigita Železnik, vodja organa – direktorica Skupne občinske uprave 
občin Dolenjske in Bele krajine. 
 
Gradivo je obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele 
krajine se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave 
občin Dolenjske in Bele krajine spremeni v Predlog Odloka o ustanovitvi skupne občinske 
uprave občin Dolenjske in Bele krajine. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele 
krajine se spremeni v Predlog Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave občin Dolenjske 
in Bele krajine 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 9:  
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI RAZVOJNO 
INFORMACIJSKEGA CENTRA BELA KRAJINA - PREDLOG ZA IZDAJO 
 
Gradivo je obravnaval Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo. 
 
Maja Kocjan: Predlagam, da se v bodoče pri vseh spremembah in dopolnitvah občinskih 
aktov pripravi prikaz dopolnitev, sprememb le-teh.    
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojno 
informacijskega centra Bela krajina se sprejme v predlagani vsebini. 
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Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi Razvojno informacijskega centra Bela krajina spremeni v Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojno informacijskega centra Bela 
krajina. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojno 
informacijskega centra Bela krajina se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojno informacijskega centra Bela krajina. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Razvojno informacijskega centra 
Bela krajina se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 10: 
SOGLASJE K STATUTU JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA ČRNOMELJ D.O.O. 
 
Gradivo je obravnaval Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo. 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo: Odbor je na 
svoji 1. dopisni seji obravnaval gradivo »Soglasje k Statutu javnega podjetja Komunala 
Črnomelj d. o. o.« in nanj ni imel pripomb. Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da 
poda soglasje k Statutu javnega podjetja Komunala Črnomelj d.o.o. z dne 12. 9. 2023. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti (Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju) je bil sprejet naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj podaja soglasje k Statutu javnega podjetja Komunala 
Črnomelj d.o.o. z dne 12. 9. 2023. 
 
K točki 11: 
PRAVILNIK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O DODELITVI NEPOVRATNIH 
FINANČNIH SREDSTEV ZA NAMEN NAKUPA IN VGRADNJE MALIH KOMUNALNIH ČISTILNIH 
NAPRAV V OBČINI ČRNOMELJ – PREDLOG 
 
Točki je prisostvovala Anja Pugelj, Limnos, d.o.o. 
 
Gradivo je obravnaval Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo. 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo: Odbor je na 
svoji 5. redni seji obravnaval Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodelitvi 
nepovratnih finančnih sredstev za nakup in vgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav v 
Občini Črnomelj in nanj ni imel bistvenih pripomb. Občinskemu svetu Občine Črnomelj 
predlaga, da Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodelitvi nepovratnih 
finančnih sredstev za nakup in vgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav v Občini Črnomelj 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vesna Fabjan: V gradivu je zapisano, da se morajo v nekaj letih (do 31. 12. 2025) na male 
čistilne naprave (MČN) priključiti tudi stare gradnje (gospodinjstva). Kdo bo to nadziral? Kaj 
če se ne bodo do takrat priključili?  
 
Samo Kavčič: Skladno z odlokom JP Komunala Črnomelj d.o.o. izvaja storitve praznjenje 
greznic in malih komunalnih čistilnih naprav.  
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Bernarda Kump: Glede na obstoječi pravilnik do subvencije za nakup in vgradnjo male 
komunalne čistilne naprave nisi upravičen, če v občini Črnomelj nimaš stalnega bivališča. 
Smiselna bi bila sprememba pravilnika, da se tudi zidanice opremi z MČN (vzpodbuda za 
tiste, ki čez vikend bivajo v zidanicah). 
 
Leopold Perko: V Ekonomski študiji je zajetih 12 območij aglomeracij, ki še niso opremljene s 
kanalizacijo in komunalno čistilno napravo. Za aglomeracijsko območje Obrh pri Dragatušu 
je bilo s študijo dokazana kot optimalna rešitev ureditev območja z javno kanalizacijo in 
javno čistilno napravo. Krajani Obrha zato niso upravičeni do dodelitve nepovratnih finančnih 
sredstev za namen nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav. Zanima me, kdaj 
bo zgrajena kanalizacija na tem območju? 
 
Vinko Kunič, OU: Izgradnja kanalizacije za območje Obrha je stvar proračunov naslednjih let. 
Glede na rezultate študije bi območje Obrha priključili na MKČN Dragatuš, kar finančno 
pomeni trikrat manjše stroške glede na stroške opremljanja tega območja z MČN. V primeru, 
da bi območje Obrha priključili območjem aglomeracij, bi kršili evropsko uredbo.  
 
Leopold Perko: Predlagam, da občinska uprava prouči ali območje Obrh pri Dragatušu 
ustreza pogojem za pridobitev subvencije za nakup in vgradnjo MKČN. 
 
Alojz Puhek: Kakšni so kriteriji za določitev območij aglomeracij? Npr. območje Nerajca, 
Suhorja, Stare Lipe, Nove Lipe ni zajeto v aglomeracijah.  
 
Danijela Nedič Orešič: Na e-naslove vam bomo posredovali povezavo do pregleda 
aglomeracij.   
 
Marko Mravinec: Zakaj sta v pravilniku določeni dve različni višini subvencij za nakup in 
vgradnjo MČN? 
 
Vinko Kunič, OU: Na podlagi izdelane študije smo pristopili k spremembi obstoječega 
pravilnika in zagotovili financiranje nakupa in vgradnje MKČN tudi na območjih, v katerih se je 
izkazalo, da je ureditev območja z individualnimi hišnimi MKČN najbolj optimalna rešitev. 
Višina subvencije bi s sprejemom omenjenega pravilnika na teh območjih znašala do 
2.000,00 EUR. Po trenutno veljavnem pravilniku so upravičenci, ki izpolnjujejo pogoje, 
upravičeni do 1.000,00 EUR nepovratnih sredstev za posamezno stanovanjsko oz. 
večstanovanjsko stavbo. V primeru čiščenja odpadnih voda iz več stanovanjskih stavb z eno 
MKČN je do sredstev upravičena vsaka posamezna stavba v višini 1.000,00 EUR, vendar ne 
več kot do 1/2 vrednosti nabave, montaže in zagona MKČN brez DDV. S predvideno 
spremembo pravilnika se upravičencem daje možnost do višjega zneska sofinanciranja (v 
višini 1.250,00 EUR), s čimer želimo spodbuditi več izgradenj MKČN na območjih, ki ni 
opremljeno z javno kanalizacijo ali čistilno napravo.  
 
Vesna Fabjan: Podpiram višje subvencije pri nakupu in vgradnji MČN. Zanima me, kako 
nameravate za vgradnjo MČN pridobiti občane? Kdo in kako bo to ljudem razložil? MČN ni 
enostavna zadeva za uporabo. 
 
Vinko Kunič: V decembru v OU začnemo z  letnimi sestanki s KS, na katerih jim bomo 
predstavili zadevo. Tudi po posameznih vaseh se lahko dobimo in k zadevi pristopimo 
celovito.  
 
Renata Butala: V Radencih smo prosili za podaljšanje enega kraka kanalizacije, pa ni nič od 
tega. Kaj je s tem? 
 



 9 

Župan: Predlagam, da se vprašanje zastavi pri točki »Vprašanja in pobude članov sveta«. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodelitvi nepovratnih finančnih 

sredstev za nakup in vgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav v Občini Črnomelj se 
sprejme v predlagani vsebini. 

2. Preveri se ali območje Obrh pri Dragatušu ustreza pogojem za pridobitev subvencije za 
nakup in vgradnjo MKČN. 

 
K točki 12: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O POSTOPKU ZA SOFINANCIRANJE 
LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI ČRNOMELJ - PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Gradivo je obravnaval Odbor za družbene dejavnosti. 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti: Na svoji 6. redni seji je Odbor za 
družbene dejavnosti obravnaval gradivo »Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
postopku za sofinanciranje letnega programa športa v občini Črnomelj - predlog za izdajo«. 
Člani odbora so predlagali, da se v okviru »Meril, pogojev in kriterijev za vrednotenje letnega 
programa športa v občini Črnomelj«, ki so priloga odloka, spremeni merilo »cena športnega 
programa« in sicer v preglednicah št. 1-1-2, 1-1-4, 1-6-2 in 1-7-2. V današnjem gradivu je to 
upoštevano. Odbor predlaga Občinskemu svetu Občine Črnomelj, da Predlog za izdajo 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku za sofinanciranje letnega programa 
športa v občini Črnomelj sprejme s predlaganimi pripombami.  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku za sofinanciranje 
letnega programa športa v občini Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
postopku za sofinanciranje letnega programa športa v občini Črnomelj spremeni v Predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku za sofinanciranje letnega programa 
športa v občini Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku za sofinanciranje 
letnega programa športa v občini Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o postopku za sofinanciranje letnega programa športa v občini Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku za sofinanciranje letnega programa 
športa v občini Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 13: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA VRTEC OTONA ŽUPANČIČA ČRNOMELJ - PREDLOG ZA 
IZDAJO  
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti: Odbor je spremembe in 
dopolnitve odlokov o ustanovitvi javnih zavodov (točke 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 
23) obravnaval na svoji 6. redni seji in nanj ni imel pripomb. Občinskemu svetu Občine 
Črnomelj predlaga, da spremembe in dopolnitve odlokov sprejme v predlagani vsebini. 
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Mojca Čemas Stjepanovič: Zakaj se samo v odlokih o ustanovitvi ZIK Črnomelj, Knjižnica 
Črnomelj in Zdravstveni dom Črnomelj predlaga dopolnitev v delu, ki se nanaša na sestavo 
sveta zavoda in sicer, da se enega predstavnika imenuje na predlog župana izmed 
uslužbencev občinske uprave? 
 
Župan: V občinski upravi ugotavljamo, da nimamo zadostnih povratnih informacij s sej 
svetov navedenih zavodov. Tudi velik delež proračunskih sredstev je namenjeno omenjenim 
zavodov, zato je prav, da smo o zadevah tekoče seznanjeni, da sodelujemo pri pripravi letnih 
načrtov, idr. 
 
Vesna Fabjan: Naj se tudi novim članom svetov javnih zavodov posreduje dopis glede 
poročanja, obveščanja s sej svetov zavodov.  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se  Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 
ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj 
spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Vrtec Otona Župančiča Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 14: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO- 
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA MILKE ŠOBAR - NATAŠE ČRNOMELJ - 
PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Milke Šobar - Nataše Črnomelj se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se  Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Milke Šobar - Nataše 
Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Milke Šobar - Nataše Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Milke Šobar - Nataše Črnomelj se spremeni v 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Milke Šobar - Nataše Črnomelj. 
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Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Milke Šobar - Nataše Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 15: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA MIRANA 
JARCA ČRNOMELJ - PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj 
spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj se spremeni v Predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 16: 
ODLOK O SPREMEMBAH O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 
JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA LOKA ČRNOMELJ - 
PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 
Loka Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o spremembah o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj se spremeni v Predlog 
Odloka o spremembah o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 



 12 

K točki 17: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA KOMANDANTA STANETA DRAGATUŠ - 
PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola komandanta Staneta Dragatuš se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo  Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola komandanta Staneta 
Dragatuš spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola komandanta Staneta Dragatuš. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo  Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola komandanta Staneta Dragatuš se spremeni v 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola komandanta Staneta Dragatuš. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno- izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola komandanta Staneta Dragatuš se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 18: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA STARI TRG OB KOLPI - PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi se sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se  Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi 
spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi se spremeni v Predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 19: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA VINICA – PREDLOG ZA IZDAJO  
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Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Vinica se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Vinica spremeni v 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Vinica. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Vinica se spremeni v Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Vinica. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Vinica se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 20: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA GLASBENA ŠOLA ČRNOMELJ - PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Črnomelj spremeni v 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Glasbena šola Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Glasbena šola Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Glasbena šola Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 21: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA 
ZAVOD ZA IZOBRAŽEVANJE IN KULTURO ČRNOMELJ - PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj spremeni v Predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj. 
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Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 22: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA 
KNJIŽNICA ČRNOMELJ - PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Knjižnica Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Knjižnica Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Črnomelj 
se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 23: 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI ZDRAVSTVENEGA 
DOMA ČRNOMELJ – PREDLOG ZA IZDAJO 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega 
doma Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se  Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi Zdravstvenega doma Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega 
doma Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi Zdravstvenega doma Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Črnomelj se 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 24: 
KADROVSKE ZADEVE 
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Gradivo je obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 
1. Imenovanje člana v Odboru za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo  
 
Pri glasovanju se je izločil Gregor Šmalcelj. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj v Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo imenuje 
Gregorja Šmalclja8343 Dragatuš.  
 
2. Imenovanje treh predstavnikov lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Krajinski park 

Kolpa  
 
Pri glasovanju sta se izločila Vesna Fabjan in Gregor Šmalcelj. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj v svet Javnega zavoda Krajinski park Kolpa kot predstavnike 
lokalne skupnosti – Občine Črnomelj imenuje:  
- Vesno Fabjan, 8340 Črnomelj,  
- Nika Novaka, 8341 Adlešiči in  
- Gregorja Šmalclja, 8343 Dragatuš.  
 
3. Imenovanje predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov  
 
S 15 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj za predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper 
delo policistov, kot predstavnika lokalne skupnosti – Občine Črnomelj, predlaga Aleša 
Kuretiča, 8343 Dragatuš. 
 
K točki 25: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
1. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičnini parc. št. 704/12 k.o. 1535- Črnomelj se ukine status javnega dobra in 

izbriše vpis zaznambe javnega dobra –ID pravice/zaznambe: 23338017 iz zemljiške 
knjige. Sklep o ukinitvi oziroma izbrisu statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem 
sprejema sklepa na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičnini  parc. št. 
704/12 k.o. 1535- Črnomelj se nepremičnina z neposredno pogodbo odproda lastniku 
parc. št. 704/8 k.o. 1535- Črnomelj. Vse stroške v zvezi z realizacijo pravnega posla krije 
kupec nepremičnine. 

 
2. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 4971/10 k.o. 1549 Tanča Gora se izvede geodetska izmera v 
izmeri cca 120 m2, tako kot je označeno na priloženem orto foto posnetku. Hkrati se izvede 
odmera na delu nepremičnine parc. št. *142/2 k.o. 1549 Tanča Gora, po kateri v naravi 
poteka ne - kategorizirana občinska javna pot. Po pravnomočnosti geodetskega postopka se 
na novo nastali parc. št., ki bo nastala iz parc. št. 4971/10 k.o. 1549  Tanča Gora ukine status 
javnega dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo 
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geodetske izmere in v nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za nakup 
zemljišča.   
 
3. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 4971/10 k.o. 1549 Tanča Gora se izvede geodetska izmera v 
izmeri cca 67 m2, tako kot je označeno na priloženem orto foto posnetku. Hkrati se izvede 
odmera na delu nepremičnin parc. št. *3772/2 in parc. št. *235, obe k.o. 1549 Tanča Gora, po 
katerih v naravi poteka kategorizirana občinska cesta. Po pravnomočnosti geodetskega 
postopka se na novo nastali parc. št., ki bo nastala iz parc. št. 4971/10 k.o. 1549  Tanča Gora 
ukine status javnega dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z 
izvedbo geodetske izmere in v nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za 
nakup zemljišča.   
 
4. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 2902/1 k.o. 1551 – Belčji Vrh se izvede geodetska izmera v 
izmeri cca 42 m2, tako kot je označeno na priloženem orto foto posnetku. Po 
pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali parc. št., ki bo nastala iz parc. št. 
parc. št. 2902/1 k.o. 1551 – Belčji Vrh ukine status javnega dobra o čemer bo ponovno 
odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske izmere in v nadaljevanju 
sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za nakup zemljišča.   
 
5. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 2361 k.o. 1538 Dolenja Podgora se izvede geodetska izmera 
v izmeri cca 60  m2, tako kot je označeno na priloženem orto foto posnetku. Pri izvedbi 
geodetske odmere se upošteva odmik od javne poti, ki poteka v neposredni bližini.  Po 
pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali parc. št., ki bo nastala iz parc. št. 
2361 k.o. 1538 Dolenja Podgora ukine status javnega dobra o čemer bo ponovno odločal 
občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske izmere in v nadaljevanju sklenitvijo 
pravnega posla krije  interesent za nakup zemljišča.   
 
6. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 2371/5 k.o. 1563- Vinica se izvede geodetska izmera v izmeri 
cca 100  m2, tako kot je označeno na priloženem orto foto posnetku. Pri izvedbi geodetske 
odmere se upošteva ustrezen odmik od državne ceste, ki poteka v neposredni bližini.  Po 
pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali parc. št., ki bo nastala iz parc. št. 
parc. št. 2371/5 k.o. 1563- Vinica ukine status javnega dobra o čemer bo ponovno odločal 
občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske izmere in v nadaljevanju sklenitvijo 
pravnega posla krije  interesent za nakup zemljišča.   
 
7. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnin parc. št. 2619/19, parc. št. 5291/8 in parc. št. 2404/7, vse k.o. 1536-  
Talčji Vrh se izvede geodetska izmera v izmeri cca 200  m2, tako kot je označeno na 
priloženem orto foto posnetku. Pri izvedbi geodetske odmere se upošteva ustrezen odmik od 
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kategorizirane ceste,  ki poteka v neposredni bližini.  Po pravnomočnosti geodetskega 
postopka se na novo nastalih nepremičninah ukine status javnega dobra o čemer bo 
ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske izmere in v 
nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za nakup zemljišč.   
 
8. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 5290/5 k.o. 1536-Talčji Vrh, se izvede geodetska odmera zemljišča, 
površine cca 115 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastali parc. št. ukine status 
javnega dobra in se predmetni del zemljišča bodisi odproda bodisi se izvede zamenjava za 
parc. št. 1963 in/ali parc. št.1959/5 k.o. 1536-Talčji Vrh. V primeru, če bi bil izvedljiv 
geodetski postopek izravnave meje med zemljišči parc. št. 5290/5 ter  parc. št. 1963 in/ali 
1959/5 k.o. 1536-Talčji Vrh in zamenjava delov zemljišč že v sklopu tega geodetskega 
postopka, se menjava izvede na takšen način.  
V primeru geodetske odmere bo sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na novo nastali parc. 
št. in o odtujitvi nepremičnine, naknadno predlagan v sprejem Občinskemu svetu 
 
9. Ukinitev statusa javnega dobra in odprodaja nepremičnine  

Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičnini 708/6 k.o. 1561-Damelj se ukine status javnega dobra. Sklep o ukinitvi 

statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine 
Črnomelj in se objavi v Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičnini parc. št. 708/6 k.o. 1561-Damelj, se to 
nepremičnino odproda. 

 
10. Ukinitev statusa javnega dobra in odprodaja nepremičnine 

Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičnini 24/18 k.o. 1561-Damelj se ukine status javnega dobra. Sklep o ukinitvi 

statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine 
Črnomelj in se objavi v Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičnini parc. št. 24/18 k.o. 1561-Damelj, se to 
nepremičnino odproda. 
 

11. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra pri delu nepremičnine 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 5178/3 k.o. 1552-Adlešiči, se izvede geodetska odmera zemljišča, površine 
cca 130 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastal parc. št. ukine status javnega 
dobra in se predmetni del zemljišča odproda. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na novo 
nastali parc. št. in o odtujitvi nepremičnine, bo naknadno predlagan v sprejem Občinskemu 
svetu. 
 
12. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra pri delu nepremičnine 

Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 5178/3 k.o. 1552-Adlešiči, se izvede geodetska odmera zemljišča, površine 
cca 620 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastal parc. št. ukine status javnega 
dobra in se predmetni del zemljišča odproda. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na novo 
nastali parc. št. in o odtujitvi nepremičnine, bo naknadno predlagan v sprejem Občinskemu 
svetu. 
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K točki 26: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Miha Vardijan: 
1. Z odgovorom glede ukrepov za izboljšanje prometne varnosti pri OŠ Adlešiči nisem najbolj 
zadovoljen. Odgovor je splošen, zato pričakujem bolj utemeljen odgovor. Ali je določen 
mesec v katerem se bo izvedla prva faza? 
 
Janez Perušič: 
1. Iz odgovora na pobudo za postavitev spominskega obeležja za preminulega umetnika 
Radka Poliča – Raca je razvidno, da je Belokranjsko muzejsko društvo  o pobudi seznanjeno 
in bodo o njej razpravljali na občnem zboru članstva, ki bo v začetku leta 2024. Zapisno je 
tudi, da v kolikor bo sprejeta odločitev o postavitvi obeležja, bo Občina Črnomelj projekt tudi 
financirala. 
 
Župan: Glede financiranja postavitve spominskih obeležij je bila do sedaj praksa, da je 
Belokranjsko muzejsko društvo na občino naslovilo prošnjo za finančno pomoč, na podlagi 
katere je občina financirala projekt. Tudi za postavitev navedenega spominskega obeležja 
bomo pristopili k financiranju, v kolikor prejmemo prošnjo Belokranjskega muzejskega 
društva. 

 
K točki 27: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Jože Veselič: 
1. Ob odstranitvi ograje ob reki Kolpi so izvajalci uničili njive in poti ob Kolpi. Izvajalca del se 
naj zato pozove, da sanira stanje. 
2. Gozdna pot Zilje – Gorenjci  je dokončana. Kdaj pride na vrsto povezava iz omenjene 
gozdne poti na gozdno cesto Preloka – Vrhovci? 
 
Marko Mravinec: 
1. Cesta v Preloki je potrebna preplastitve, uničena je pri gradnji vodovoda in javne 
razsvetljave.  
2. Prav tako bi bilo potrebno v spodnjem delu Preloke postaviti javno razsvetljavo, posebno 
sedaj, ko ograje na meji ni več.  
3. Krajani iz Stare Lipe apelirajo na občino, da na DRSI posreduje zahtevo, da se med 
avtobusnima postajama zariše prehod za pešce. 
 
Renata Butala: 
1. Zaradi varnosti krajanov prosim, da se nujno uredi osvetlitev na mejnem prehodu Sodevci. 
Glede na zadnje podatke nam je policija pripravljena luči pred mejnim prehodom odstopiti, 
vendar se je treba z njimi dogovoriti, da ne bodo predmet rušitve. Na Hrvaški strani je vse 
osvetljeno, pri nas pa tema. Ljudje hodijo tudi peš čez most in v teh zimskih mesecih, ko je 
dež, sneg, led, je to lahko zelo nevarno. 
2. Prižigališča v KS: Kdaj se bodo odjemna mesta iz transformatorjev preselila v samostojne 
elektro omarice? Kdaj se bo rešil lastniški odnos med Elektrom Ljubljana in Občino Črnomelj? 
3. Dostopnost do objektov v javni rabi je osnovni pogoj za socialno vključevanje 
invalidov. Kdaj bodo invalidi v Črnomlju imeli dostopno občinsko upravo? Kdaj bo tudi v 
Črnomlju »Občina po meri invalidov«? Imamo kakšen akcijski program kaj in kako bomo 
uredili občino dostopno na vseh področjih življenja - do leta 2025? 
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Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. V gradivu pri točki 2 je zapisano, da stroški za pripravo OPPN za sanacijo nelegalnih in 
neskladnih gradenj še niso v celoti opredeljeni. Ali je dogovorjeno s pobudniki sprememb, da 
bodo financirali pripravo OPPN? 
2. Pri projektu »Laboratorij in urgenca ZD Črnomelj« je v gradivu pri točki 2 navedeno, da se 
čaka na odziv Ministrstva za zdravje v zvezi s sofinanciranjem SUC-ov po državi. Končnega 
podatka glede sofinanciranja še ni mogoče potrditi, saj ministrstvo še ni objavilo uradnega 
stališča glede tega vprašanja. Ali to pomeni, da še ni jasno ali satelitski urgentni center v 
Črnomlju bo ali še ni jasno glede sofinanciranja? 
3. S projektom »Z okolju prijazno infrastrukturo do urejenega podeželja« je občina uredila 
kolesarsko infrastrukturo (dobavo in montažo opreme kolesarske postaje in nakup treh e-
koles). Na območju občine Črnomelj je kar nekaj kolesarskih postaj za e-kolesa, zato me 
zanima ali je bila narejena kakšna analiza glede uporabe e-koles? Prosim za kratko poročilo. 
 
Anja Luznar:  
1. Na trgu v Vinici je zelo slabo označen prehod za pešce, zato ga je potrebno obnoviti. Tabla, 
ki označuje prehod je tik pred samim prehodom, kar tudi ni ok. 
 
Vesna Fabjan:  
1. Kaj je bilo do sedaj narejenega glede sanacije bivališča v nelegalni gradnji na Jelševniku? 
Objekt nima urejenega odvajanja odpadnih voda. Ali obstaja možnost odkupa zemljišča? Če 
da, za kakšna sredstva gre? 
2. Kako potekajo aktivnosti glede muzeja v Miličih? 
3. Na prejšnji seji OS sem podala pobudo za postavitev radarja na Ulici Moše Pijade oz. 
nekaj, kar bi upočasnilo promet. Dobila sem odgovor, da se bo to uredilo. Res prosim, da 
pride do realizacije, saj skoraj dnevno prihaja do nesreč.  
 
Miha Vardijan: 
1. Kakšne aktivnosti je izvajala občina v povezavi z sedaj že odstranjeno varovalno  ograjo, 
predvsem v smislu nadomestil lastnikom zemljišč? Nekateri so prejeli odškodnino, drugi ne. 
2. Krajane Adlešičev zanima glede javne dražbe za prodajo parcele v Fučkovcih. Ali je bil 
izbran kupec? 
 
Leopold Perko: 
1. Že nekajkrat so bili omenjeni merilniki hitrosti. Na novo je postavljen v Kanižarici, kar je 
pohvalno. Na črno točko na Kvasici smo že velikokrat opozarjali. KS Tanča Gora je podala 
pobudo za merilnik hitrosti, odgovora ni prejela. Kaj je z zadevo? 
 
Božo Rozman: 
1. Na križišču v TRIS Kanižarica je postavljena avtobusna postaja, ki pa nima nadstrešnice. 
Otroci, ki čakajo na avtobus, stojijo na dežju.  
 
Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bila zaključena ob 18.40. 
 
 
 
 
Zapisala:        Andrej Kavšek, 
Antonija Hiti        župan  
 
 
Številka: 900-66/2023-13 


